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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,A víz vagy a vízügy az úr?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókörzetem egyik legszebb és turisztikai szempontból legkedvezőbb fekvésű települése

Köröstarcsa. A Kettős-Körös menti településen néhány éve adtak át egy több milliós

beruházás eredményeként létrehozott kikötőt, amelynek működését bosszantó dolgok

nehezítik. Megtörtént például, hogy vízügyi igazgatóságon telefonon feltett kérdésre azt

mondták, hogy nem csökkentik a vízszintet, másnap reggelre a kikötőben tárolt értékes hajók

mégis mindössze 10 centiméteres vízben álltak .

Sokan olyan megfigyelést is tettek, hogy akkor szaporodik meg, és teszi a Köröst szinte

hajózhatatlanná, s riasztja el a vízi túrázókat a hínár, amikor a betorkolló csatornákból

egyszerre eltűnik . A horgászok nem tudják elfogadní a vízügyi igazgatóság biológusának

magyarázatát, mert szerintük nincs az a kiváló táptalaj, amelyben így, egyik pillanatról a

másikra, ennyi növény nőhetne meg .

Tisztelt Miniszter Úr!
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Kérem, intézkedjen az irányban, hogy a Körös Vidéki Vízügyi Igazgatóság megfelelő

és korrekt információval lássa el a köröstarcsaiakat, horgászokat, hajótulajdonosokat!

Van-e valóságalapja annak a feltételezésnek, hogy az igazgatóság a Körösbe engedi a

csatornák hínártömegét?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . 10.03.

Tisztelettel

Erdős Norbert
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